

INTEGRITY. BUSINESS ETHICS. COMMITMENT





"Kamal Cotspin Pvt. Ltd" is a leading manufacturer of cotton yarn and fabrics with high reputation and over 50 years' of experience. It exports yarn as well as fabrics to different parts of the world apart from having a well-developed indigenous market.

We are located in central India at Burhanpur in state of Madhya Pradesh, which has abundance of cotton crops. This provides ready and continuous availability of cotton ensuring uninterrupted supplies as well as extremely good quality cotton.

Business Ethis, Integrity and Commitment are our group philosophy. These three pillars we practice drives us to deliver Quality, Consistent and Reliable products and services to our esteem customers. It has helped us keep growing and reputed us as one of the most preferred source for our customer's requirements.

Kamal Cotspin Pvt. Ltd is a Government recognized EXPORT HOUSE. It enjoys membership with several trade organizations and associations. We are a RATED Company. We are an ISO certified ISO 9001-2008, ISO 14001-2004 and ISO 18000-2007 company. The only Spinning Mill to sign MOU with Chinese Company during the visit of honorable Chinese Prime Minister Mr. Wen Jiabao to India in 2011.

在2011年、尊敬的中国总理温家宝阁下访问印度期间,我公司有幸成为唯一的纺织厂家与中国企业签署备忘录。

Kamal Cotspin Pvt. Ltd 是一家业界领先的棉纱和面料制造商,具有50多年专业经验,享有盛誉,其棉纱和面料产品不仅畅销本土市场而且出口世界各个地区。

我公司位于印度的中央地区,Madhya Pardesh 州的Burhanpur, 这里具有丰富的棉田、保障了持续供应、源源不断的优质棉花。

商业道德、诚信和承诺是我们公司的理念、在三大理念的实践中、不断的激励着我们产出一贯、优质、可靠的产品和服务 - 这也帮助我们不断成长,被推崇为满足客户需求、最受喜爱的供应商之一。

Kamal Cotspin Pvt. Ltd 是一家政府承认的出口商行公司·具有和多家贸易机构和组织的会员待遇。我集团也是经CRISIL资质认定的公司·通过了ISO9001-2008、ISO14001-2004和ISO18000-2007质量认证体系。

OUR PRODUCTS

The Group produces and exports complete value chain from Fiber to Fabric:

- · High Quality Cotton fiber of various varieties.
- 100% Ring spun Carded and Combed Cotton yarns-both in Weaving and Knitting.
- 100% Open End Cotton yarns in several counts as per customer requirement.
- · Cotton and Blended fabrics (as per customer requirements)
- Spun bond Non-Woven fabrics (in various GSM's)

产品范围

我集团生产和出口从棉纤维到布料的一条龙完整价值链:

- 高品质棉纤维(根据客户需求・品种齐全)
- 100%环纺粗纺和精纺棉纱---机织和针织(根据客户需求可多种计数)
- 100%开放端纯棉纱线可根据客户要求长度计数
- 棉和混纺(根据客户需求)
- 纺黏不织布(各种GSM)

QUALITY

Quality Assurance is more than just testing. Extreme care and focus ensures high quality standards are maintained. We believe in no compromises to quality standards and are equipped with world's renowned USTER lab.

The company has a strong reputation for its quality, consistent supplies and reliable products and product performance. We take utmost care at all processing levels to ensure that only quality cotton/yam/fabric is produced to meet international standards.

质量管控

质量保证不仅仅是测试。极致的关注使得高标准得以持续。我公司装备了著名的USTER实验室。我们相信:质量不得妥协!

我公司拥有其提供一贯的高品质、稳定的产品性能的良好声誉。 我们极尽所能,保证各道工序、各个环节,只生产优质的棉花、纱线、布料,以达到国际标准。







INFRASTUCTURE

Company is equipped with the following infrastructural facilities:

- Sophisticated plant, equipped with state-of-the-art machinery, advanced electronic control
 and monitoring systems from world-renowned machinery makers.
- Well-arranged infrastructure includes expert manufacturing team and experienced production unit.
- Thorough and regular up-gradation of the machines to ensure minimal replacement and ensuring smooth production.
- In-house checking facility equipped with latest testing equipment where every product is thoroughly monitored.
- Capacious warehouse for raw material storage.

基础设施

车间配备以下设施:

- 先进的车间、精良的机器设备、配备来自世界著名制造商的精密电子控制和监控系统。
- · 精心策划的基础设施包括专业制造机器组和老练的生产单元。
- 设计周到和常规的设备装置升级、保证最少的更换、确保生产顺利。
- 室内检查配有最新测试设备。每个产品都被完全监控。
- 广阔的仓库存储原材料。





CLIENTELE 客户与市场

Corporate Social Responsibility

Its a responsibility of a company to manage its various roles in society, as producer, employer, customer and citizen.

Following are the key focus areas where we pursue:

Donation for Undeprivilege Children. Funding for Education, Development & Rehabilitation Activities.

社会责任

一个公司有责任经营其在社会中的多重角色:制造商、雇主、客户和市民。以下是我们寻求的范围:

贫困儿童 教育基金 发展和康复活动。







CONTACT US 联系我们

Corporate Office:

Kamal Cotspin Pvt. Ltd. Shah Bazzar Burhanpur - 450-331 Madhya Pradesh (India) Tel: +91-732-525-5203 +91-732-528-8026 Fax: +91-732-525-5203 www.kamalcotspin.com

Contacts:

Mobile: +91-930-174-0506 +91-999-302-5410

E-mail: ankit@kamalcotspin.com

Factory Address:

Kamal Cotspin Pvt. Ltd Gram: Rahipura, Burhanpur - 450-331 Madhya Pradesh (India)



Skype: alath06



We Chat: alath06



msn MSN: alath06@hotmail.com



WhatsApp: +91-9993025410



Yahoo: alath06



Gtalk: alath06



Viber: +91-9993025410



QQ: 1050604824

A UNIT OF LATHBHAI GROUP